
Ledenvergadering

Op 15 september vond de eerste open ledenvergadering plaats van onze afdeling. Alle leden 
en sympathisanten waren welkom om ideeën voor onze gemeente uit te wisselen. Verschil-
lende onderwerpen kwamen aan bod. Zo hadden we het over groen in onze gemeente, 
intergemeentelijke samenwerking, ouderenbeleid, sportinfrastructuur en veel meer. Het 
team van N-VA Schelle werkt die verfrissende ideeën nu verder uit. We komen er tijdens de 
volgende ledenvergadering op terug. 

Uitnodiging jaarmarkt
Naar jaarlijkse gewoonte zal N-VA haar 
tentje opzetten ter hoogte van BNP- 
Paribas. Kom ons zeker eens bezoeken.

Voorwoord 
voorzitter

Beste Schellenaar

De zomervakantie is achter 
de rug en we genoten van een 
prachtige septembermaand.  

Hopelijk zijn ook uw batterijen 
weer opgeladen?

N-VA Schelle nodigde zijn leden 
op 15 september uit in het 
Tolhuisveer op een open debat-
avond. Er kwamen verschillende 
thema’s aan bod. Het was een 
leerrijke avond en we kunnen 
daarmee verder aan de slag. 

De jaarmarkt komt er weer aan 
en hopelijk zien we elkaar op 
onze gekende standplaats aan 
de overkant van de Gemeente-
school. Be there!

Kris Huyck, 
voorzitter 
N-VA Schelle

Groene oases
Dankzij N-VA-gedeputeerden Lemmens, Colson en De Haes ontvingen Sint-Lutgardis en Sint-Lutgardis Heidestraat beide 2.500 
euro om hun speelplaats om te toveren tot een Groene Oase. “Maak van je speelplaats een groene oase.” Dat 
is de boodschap en het doel die centraal staan in de campagne van Provincie Antwerpen. Kleuter-, lagere en 
secundaire scholen binnen de provincie Antwerpen kunnen een aanvraag indienen om hun speelplaats te 
ontharden en te vergroenen. 

“We zijn heel blij dat onze gedeputeerden de Schelse jeugd opnieuw fi nancieel ondersteunen. 
Onze jeugd is namelijk onze toekomst,” verduidelijkt gemeenteraadslid Rita Jacobs.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Levendig Schelle en nieuwe jaarmarktregels

Wordt jaarmarkt het volgende slachtoffer van het beleid?

De N-VA pleit al jaren voor een levendiger Schelle. Ondanks onze verwoede inspanningen beweegt het gemeentebestuur niet.

De Schevetorenfeesten waren top. Het weer zat mee, de orga-
nisatoren verdienen een pluim. Het is een jonge ploeg die de 
schouders onder het feest zette. Dat verdient extra aandacht, 
hoedje af! De verenigingen toonden zich en verdienden daar-
mee hopelijk een leuk centje bij. Ook daar werd hard gewerkt 
en zagen we blije gezichten. En de Schellenaar? Die genoot van 
lekker eten, drankjes, feest en muziek, een springkasteel en een 
gekke clown.

Het gebruik van de sporthal viel op in positieve zin. De con-
certen volgden elkaar op en lieten de hal telkens vollopen. En 
weer leeg, als iedereen naar de eet-en drankstandjes ging. Het 
doet ons hopen dat we de sporthal in de toekomst nog wel eens 
voor dat doeleinde kunnen gebruiken.

Misschien zelfs als vaste stek voor evenementen? Met de plan-
nen voor een nieuwe sportcluster aan de Kapelstraat mag er toch 
eens grondig nagedacht worden over de toekomst van die hal. 
Ons voorstel? De hal zou een ideale plaats zijn waar enkele eve-
nementen per jaar kunnen plaatsvinden. Concerten in functie 
van de Schevetorenfeesten, parkfeesten en de grotere evene-
menten van het jeugdhuis of jeugdverenigingen. We denken 
erover na om bestaande evenementen naar daar te verhuizen. 

De Schevetorenfeesten toonden aan dat de hal zijn waarde heeft 
voor elke Schellenaar.

De N-VA ziet zeker een toekomst voor Schelle waarin feesten 
thuishoren. Het brengt mensen samen, tovert een glimlach op 
ieders gezicht en zorgt zo voor verbinding in Schelle!

De schepen van Lokale Economie meent dat hij de 
jaarmarkt verbetert door de standhouders in te tomen, 
regels op te leggen en de kramen kleiner te maken. 

De redenen daarvoor zijn dubieus. Er wordt gelogen over 
geweigerde standhouders vorig jaar. Hij grijpt in zijn ant-
woorden terug naar de oorspronkelijke idee van verkoop 
van dieren en voeding. 

Onder de oude traditionele gedachte van verkoop van 
plaatselijke producten vallen geen sportclubs, mutuali-
teiten, ouderraden of natuurverenigingen. Dat het dus van-
daag enkel de politieke partijen zijn noemen wij politieke 
spelletjes. Klein gedrag van een schepen die we onder vuur 
namen voor zijn troosteloos beleid. Denk maar aan het 
winkelcentrum en de wekelijkse markt.

De jaarmarkt trekt veel volk en dus veel marktkramers.
Daardoor staat de voorziene plaats voor standhouders 
onder druk. N-VA Schelle stelt een nieuw begrip voor: 
aanpalende straten. “Maak de jaarmarkt groter door stra-
ten zoals de Poortstraat, Stuyvenbergstraat en Peperstraat 
eerst te bekijken als mogelijke uitbreiding. Pas daarna kan 
u grijpen naar maatregelen zoals het intomen en beperken 
van (politieke) kramen.  Het kan de jaarmarkt alleen maar 
doen groeien.”

schelle@n-va.be



Zwemwater

Weet u het nog? Samen met uw klasgenootjes op de bus rich-
ting het zwembad. Een rit vol jolijt en plezier. Bij het uitstap-
pen ruikt u meteen de eerste chloorgeuren. Het idee dat u 
90 minuten lang kan leren en spelen in het water. Welnu, die 
herinneringen zal uw kind misschien niet hebben. 

Niet meer in eindtermen 
Begin september kregen de ouders van de schoolgaande jeugd 
in Schelle een brief in de bus. De boodschap van de brief was 
dat leren zwemmen vanaf nu niet meer in de eindtermen staat. 
“Hoezo”, denkt u? “Leren zwemmen is toch uiterst belangrijk?” 
U heeft helemaal gelijk. Leren zwemmen is belangrijk. Dat 
zeggen niet alleen wij maar ook Brigit Becue, voormalige zwem-
kampioene en voorzitster van de Vlaamse zwemfederatie. In 
een recent interview gaf ze aan dat het zwemniveau bij kinderen 
drastisch aan het dalen is. In sommige gevallen wil dat zelfs zeg-
gen dat kinderen niet meer in staat zijn om te zwemmen in de 
zee. Het is een kwestie van tijd tot er ongelukken gebeuren.

Geen zwemwater meer
De reden is voor de hand liggend maar tevens ook triest, Schelle 
heeft geen zwemwater meer. Nadat het gemeentebestuur on-
collegiaal uit het zwembadproject in Aartselaar stapte, zijn de 
problemen gestart. Met de vier gemeenten (Niel, Hemiksem, 
Aartselaar en Schelle) was het initiële doel om een zwembad te 
bouwen met acht banen. Toen Schelle voor eerder genoemde 
redenen uit het project stapte werd het zwembadgebouw herte-
kend naar zes banen. 

Het niet-bouwen van die banen heeft zijn gevolgen. Vanaf dit 
jaar is het moeilijk voor de scholen in Schelle om een zwemuur 
te vinden. Reken daarbij op de extra inwoners in de komende 
jaren in onze streek en het sluiten van andere zwembaden. Dan 
kan u zelf al de rekening maken. In de komende jaren gaan we 
geconfronteerd worden met het probleem dat de Schelse jeugd 
geen enkele kans op zwemwater heeft.

Het is schandalig voor een gemeente die uitpakt met financiële 
en dure prestige projecten dat ze zwemwater blijkbaar minder 
belangrijk vinden.

Ouders los het zelf op
Wie kan die problemen oplossen? De waarheid is dat de ouders 
waarschijnlijk hun kind naar een zwemschool moeten sturen. 
Zwemscholen die nu al overvol zitten. Een zwaardere factuur, 
zeker voor kinderen in kansarme gezinnen. Een extra prakti-
sche last en kost voor ouders.

Wij waarschuwden al jaren daarvoor. Gemeenteraad na 
gemeenteraad brachten we het gemeentebestuur op de hoogte 
van die problemen. Altijd werden onze bezorgdheden in de 
wind geslagen. Vandaag is het niet meer de dag om te ver-
vallen in politiek spelletjes. We moeten resoluut de kaart 
trekken van onze jeugd. We hopen dat de passieve houding 
van het gemeentebestuur overboord gegooid wordt en dat we 
samen zorgen voor een veilig en sportieve toekomst van onze 
kinderen.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

www.n-va.be/schelle



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


